
Digitala årsmötet avklarat 

Det historiska digitala årsmötet genomfördes i måndags utan tekniska 

”missöden” där Thomas Nilsson förberett årsmötet på ett minutiöst sätt 

och frågorna betades av allt eftersom. Det var drygt 30 personer som 

deltog och antalet föreningar uppgick till 16, vilket var en hundraprocentig 

ökning mot föregående år. Kanske det digitala årsmötet kommit för att 

stanna? Ja ser man på antalet föreningar så är det en positiv signal, 

samtidigt som vi fick input att det är lättare att vara med under ca 2 

timmar en kväll i hemmamiljö utan att lägga tid på resor. Styrelsen 

kommer att göra en utvärdering av årsmötes formen inför framtiden så 

får vi se vad man kommer fram till. De föreningarna som var med och 

påverkade kommande säsong var BTK Dalen, Byttorps IF, IF Tivo, IFK 

Lidköping, Karlsborgs BTK, Kinna BTK, Kvillebyns SK, Larvs FK, Munkedals 

BTK, Sandareds BTK, Svanesunds GIF, Trollhättans BTK, Uddevalla BTK, 

Ulricehamns IF, Varekils IF, samt Örslösa/Söne IK. Årsmötet inleddes med 

parentation för Jan-Gunnar Axelsson, Marianne Göransson, Astor 

Johansson. 

Valen Ronny Ferm Karlsborg fick förnyat förtroende på ordförande posten 

liksom styrelseledamöterna Monica J Erlandsson Henån, Karin Gill 

Mariestad, Sverker Magnusson Vara, det blev nyval på Jan-Olof Sundh 

Ulricehamn efter avgående Benny Johansson. Det blev även ett fyllnadsval 

i styrelsen efter Simon Strand Skövde där invaldes Åke Gustavsson 

Hunnebostrand. Samtliga styrelsesuppleanter fick även de förnyat 

förtroende Helen Andersson Henån, Amanda Sembe Stenungssund, Martin 

Kahnberg Överlida och Ingmar Gustavsson Lidköping. 

Ny revisor blev Per-Olof Jinnegård Borås då Jan-Olof Sundh invaldes i 

styrelsen. Omvaldes gjorde även revisorssuppleanterna Rolf Johansson 

Lidköping och Andreas Pettersson Upphärad. 

Årsmötet tog även beslut att minska valberedningen med en person vilket 

innebär att den numera består av tre personer. Evelina Josefsson 

Stenungssund, Kristina Uf Mölltorp ingår tillsammans med nyvalde 

ordförande Hans Lundmark Larv som efterträdde avgående Björn 

Andersson som avböjt omval. 

Styrelsens förslag fick samtliga gehör av årsmötet vilket innebar att 

samtliga avgifter blir oförändrade. Även styrelsens förslag angående 

stadgeändringar i tre fall fick årsmötets bifall. 

Två motioner var inlämnade båda från Karlsborgs BTK som tillstyrktes av 

årsmötet och skickas nu till Svenska Bordtennisförbundets årsmöte. 

Årsmötet avslutades med information från Svenska Bordtennis förbundets 

representant Monica J Erlandsson samt från SISU genom Susanne 

Eriksson. 


